



SAB Islamic Savings Accounts Disclosure - March 2024:

إفصاح حســـابات التوفير الإسلامية من الأول - مارس 2024:

SAB's Islamic Savings Accounts help account holders to generate profits from their funds, which are invested on a partnership basis with SAB into a variety of Shariah Compliant Islamic assets. The costs and returns generated from these investments are shared between the account holder and SAB, in partnership, under pre-agreed ratios.

Islamic Saving Account funds contributed by customers are invested in a variety of Shariah compliant financing for corporate and individual customers and this may include murabaha, ijara, credit card or trade finance. SAB may invest customer funds into a variety of Sukuks, potentially helping improve financial returns for customers, in line with the SAB's overall funding and investment strategy.

Summary – March 2024: (Wealth & Private Banking Clients Portfolio Only)

The cumulative balances of Islamic Saving Account holder's (IAH) as at the end of last month stood at SAR 1,588,389.84

This is an increase of SAR 71,257.83 compared to the prior month.

In the period 1 March to 31 March 2024, SAB ensured full allocation of all deposited customer money into Islamic investments or cash.

تساعد حسابات التوفير الإسلامية أصحاب الحسابات على جني الأرباح من الاموال المودعة في الحساب و التي يتم اســتثمارها على أســاس الشــراكة مــع الأول فــي مجموعــة متنوعــة مــن الأصــول الإسلاميــة المتوافقة مع أحــكام الشــريعة الإسلامية. يتم تقاســم التكاليف والعوائد الناتجة عن هذه الاســتثمارات بين صاحب الحســاب و الأول بالشــراكة ، بموجب نســب متفق عليها مســقًا.

يتم استثمار أموال حسابات التوفير الإسلامية التي يساهم بها العـملاء في مجموعـة متنوعة من التمويـل المتوافق مع أحكام الشـريعة الإسلاميـة لعـملاء الشـركات والأفـراد، وقد يشـمل ذلـك المرابحـة أو الإجارة أو بطاقـة الائتمـان أو تمويل خدمات التجارة و قد يسـتثمر الأول أموال العملاء فـي مجموعة متنوعة مـن الصكـوك، ممـا قـد يسـاعد فـي تحسـين العوائـد المالية للعـملاء، بمـا يتماشـى مـع اسـتراتيجية التمويـل والاسـتثمار الشاملة الأول.

ملخص – مارس 2024: (محفظة عملاء الثروات والخدمــات المصرفية الخاصة فقط)

بلغــت الأرصدة لأصحاب حســابات التوفير الإسلامية كما في نهاية الشــهر الماضى 1,588,389.84 ريال سعودي.

ويمثل ذلك زيادة قدرها 71,257.83 ريال سـعودي مقارنة بالشهر السابق.

فــي الفتــرة من 1 مارس الــى 31 مــارس 2024 ، يؤكد " الأول " تخصيــص كامــل جميــع أموال العــملاء المودعــة في اســـتثمارات إسلامية أو ابقائها نقدًا.